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          Jaarverslag 2023 Dorpsraad Koudekerke 

 

 

 Bestuur: 

- De Dorpsraad heeft op 19 januari, 13 april, 6 juli, 27 juli, 14 september, en 30 

november als bestuur vergaderd. 

 

- Op 25 mei is de jaarvergadering gehouden en op 2 maart en 19 oktober zijn er 

openbare dorpsraadvergaderingen gehouden. 

 

- Het bestuur wordt gevormd door: Rob Pieterse (voorzitter), Jan van Beers 

(secretaris), Dorine Noorlander, Bert Fleurbaay (penningmeester), Guido Herwig. 

Marike Konings, Hans Sakkers, Pauline Heuvelmans (vanaf september) en Peter 

Holtring. 

 

- Halverwege het jaar zat de zittingstermijn van Dorine Noorlander erop. Zij is 

benoemd als “lid van verdienste”, als zodanig kan zij alle vergaderingen van het 

bestuur bijwonen echter heeft zij geen stemrecht. 

 

Activiteiten: 

- Om het gebruik van de “Michaëlskerk” als cultureel centrum te promoten heeft het 

bestuur voor 2023 een bedrag vrijgemaakt van maximaal € 1500,-.  Helaas is hier 

weinig gebruik van gemaakt daarom is het verlengd tot en met 2024. 

 

- Tijdens de jaarvergadering zijn de statuten herzien. Bij deze herziening is aansluiting 

gezocht bij de huidige werkwijze van de Dorpsraad, onder meer met betrekking tot 

de verkiezing van het bestuur. 

 

- Namens de Dorpsraad zijn er op 4 mei, Dodenherdenking, bloemen gelegd. 

 

- Op 2 november heeft de vertegenwoordiger van de Dorpsraad bij de herdenking van 

de bevrijding van Walcheren bij het monument voor het 47th RM commando op 

Dishoek bloemen gelegd. 

 

- De Rabo-clubactie heeft de Dorpsraad € 209,-  opgeleverd. 
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- Besloten is tot een grondige update van de website, hiertoe is een externe hulp 

ingeroepen. 

 

- Zolang de gemeente  geen duidelijkheid geeft over de positie van de Dishoekraad zal 

deze relatie beperkt blijven. De gemeente heeft aangegeven een nieuw beleid te 

ontwikkelen rondom de Dorps- en Stadsraden. We gaan er vanuit dat de positie van 

wijk/buurt commissies hierin worden meegenomen. Tot die tijd gaat de Dorpsraad 

uit van een status quo. 

 

- Gedurende het jaar heeft de Dorpsraad diverse informatie bijeenkomsten 

bijgewoond over onder meer de voortgang m.b.t. omgevingsbeleid en 

nieuwbouwplannen.  

 

 

Contact gemeente: 

- Op 24 maart is de nieuwe burgemeester, Frederiek Schouwenaar, op bezoek geweest 

om kennis te maken met de Dorpsraad Koudekerke.  

 

- In de loop van het jaar is Marcel Steketee opgestapt als wethouder en daarmee als 

kernwethouder voor Koudekerke. John de Jonge heeft zijn plaats ingenomen. 

 

- De regelmatige contacten met de kernambtenaar verlopen goed zo ook de overige 

contacten met de gemeente. 

 

Speeltuinen/pumptrackbaan/tiny forest: 

- Ook in 2023 is er van tijd tot tijd met zowel de gemeente als het bureau Speelplan 

B.V. gesproken over het “speeltuinenbeleid” en de realisatie van de pumptrackbaan 

De Dorpsraad is heel direct betrokken geweest bij de organisatie van een 

wijkwandeling met de schoolkinderen en locatiebezoeken. Ook heeft de Dorpsraad 

het initiatief genomen voor een overleg met bewoners van het Meulpad en de 

verantwoordelijk wethouder over de stand van zaken m.b.t. de pumptrackbaan. Dit 

overleg heeft geresulteerd in een door de gemeente belegde bewonersbijeenkomst 

over de pumptrackbaan. Parallel aan deze ontwikkelingen werd plotseling, zonder 

enig vooraankondiging, een Tiny Forest op één van de bestaande speelplekken 

gerealiseerd. Al met al moet geconcludeerd worden dat het gehele proces rommelig 

en ondoorzichtig verloopt.    
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Verkeerssituatie Jumbo/Aldi terrein: 

- Eind 2022 heeft de gemeente een ontwerp voorgelegd voor de verkeerssituatie 

rondom het parkeerterrein van de Aldi/Jumbo. Dit ontwerp ging uit van een 

zogenaamde 30 km inrichting tot voorbij de inrit van het parkeerterrein. Met als 

achterliggende gedachte om de rest van de Duinstraat/Middelburgsestraat, 

gefaseerd, ook zo in te richten. In 2023 is dit ontwerp uitgevoerd.  

 

Dorpsplein: 

- Begin 2023 presenteerde de gemeente het definitieve plan voor de herinrichting van 

het Dorpsplein. Helaas bleken slechts een beperkt aantal ideeën van het met de 

bewoners opgestelde voorontwerp meegenomen. In het definitieve plan was b.v. het 

slopen van een deel van het muurtje rondom de kerk niet opgenomen. Omdat dit 

één van de dragende elementen uit het oorspronkelijke plan was heeft de Dorpsraad 

alsnog contact opgenomen met de kerkenraad om tot een “doorbraak” te komen. 

Uiteindelijk heeft de kerkenraad node ingestemd met een minimale onderbreking 

van het muurtje aan de zuidkant van het Dorpsplein. Eind 2023 zijn de 

werkzaamheden aangevangen. 

 

Bunkerroute/zonnepark: 

- Er is contact geweest met de Stichting Lanschapsbeheer over het doortrekken van 

het “bunkerpad” vanaf de voetbalvelden van VCK, d.m.v. een oversteek met een 

pontje over de Watergang over het toekomstige Zonnepark naar de Braamweg en 

verder langs de Watergang tot de Middelburgsestraat. De Stichting 

Landschapsbeheer is o.m. “beheerder” van wandelpaden/routes en heeft vanuit die 

opdracht direct contact met het Waterschap. Het Waterschap moet toestemming 

geven een pontje te realiseren. Afgesproken is om elkaar blijvend te informeren over 

de voortgang van het Zonnepark, om zo snel mogelijk de realisatie van het 

wandelpad, inclusief het pontje, ter hand te nemen. 

 

Overig: 

- Opvang Oekraïners: 

De Dorpsraad is niet betrokken bij de locatiekeuze voor de opvang van Oekraiense 

vluchtelingen. Wel heeft de Dorpsraad contact gezocht met de bewonersgroep 

Keiweg die was opgericht, nadat de gemeente kenbaar had gemaakt voor welke 

locatie was gekozen, Gesproken is over het eventueel gezamenlijk optrekken in deze 

kwestie. Afgesproken werd dat de bal bij de werkgroep zou liggen. Wel heeft de 

Dorpsraad een brief geschreven aan het College van B&W over de ondermaatse 

informatiebijeenkomst richting inwoners van Koudekerke  
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- Slobberduinsfietspad: 

Met het Waterschap is contact geweest over het Slobberduinsfietspad vanaf de 

Zwaanweg tot aan de Westerscheldelaan. Het verzoek is al langer om ook dit deel 

van het fietspad op dezelfde manier in te richten als het eerste deel (dorp-

Zwaanweg). Toegezegd is dat dit bij de volgende grote onderhoudsbeurt staat te 

gebeuren. In het voorjaar 2024 wordt bekeken hoe het pad zo breed mogelijk 

gemaakt kan worden. 

 

- Radartoren: 

De Dorpsraad is gevraagd mee te praten over de realisering van een nieuwe 

walradartoren bij Dishoek. Het besluit dat er een walradartoren komt bleek al 

genomen. Het ging alleen nog om de precieze plaats in de duinen en de vormgeving, 

De Dorpsraad heeft gepleit om de toren zo zuidelijk mogelijk te plaatsen en in te 

passen in de omgeving door b.v. gebruik te maken van natuurlijke materialen.  

 

 

 
Jaarverslag is opgesteld door Peter Holtring 

Koudekerke, September 2024 

 


